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REUNIÓ REGIONAL TERRES DE L’EBRE (RPTE) 15-02-2017 
 
El passat 15 de febrer, USPAC , juntament amb la resta de sindicats, 

ens hem reunit amb el Cap de la Regió Policial de Terres de l’Ebre i 

amb el representat de l’administració de la regió. Us oferim un resum 

dels temes aportats:  

 

GENERALS  

  

-Estat de l’entrega de les armilles:  Ens confirmen que a data 

d’avui s’ha entregat el 92% de les armilles (s’han repartit 461), està 

previst el 100%  i acabar de complir els terminis aquest mateix mes o 

inici del següent. 

Ens confirmen que davant un canvi d’armilla s’ha de comunicar a la 

Unitat d’Armes. Assumeixen que amb les fundes tenen més 

problemes amb el canvi de talles. 

 

-Formació descentralitzada i continua:  Reclamem més formació, 

en tots els àmbits i sobretot per a les USC, considerem que 

actualment no és suficient. Ens diuen que és un tema a tractar a 

nivell de la DGP, però que estan d’acord en que ha de ser així. 

 

-Retard en la reposició de roba i sabates: No els consta, ens 

diuen que des de que es valida la sol·licitud, en uns 15 dies es fa la 

reposició. Les granotes d’ARRO si que triguen unes tres setmanes pel 

tema de la valisa. Qualsevol incident/retard al respecte ens ho feu 

arribar i farem les comprovacions oportunes. 

 

MORA D’EBRE: 

 

-Manca de roba d'hivern:  Aquests dies de fred han estat a 

temperatures molt similars a Lleida (-3º,-5º) i seguim sense tenir 

almenys una muda de roba d'hivern. Mateix discurs que en d’altres 

regions, els consta que la queixa reiterada d’USPAC ha arribat a la 

DGP, i “ho estan estudiant”. 
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-Hores extres a USC: No arriben a Mora d’Ebre i si a algun lloc es 

fan POEA és en aquesta CD. La resposta és clara, no consideren 

necessari fer POEA amb hores extres a aquesta regió.  

 

 
GANDESA: 

 

-Vehicles 4x4: Portem temps reclamant aquest tipus de vehicles, 

per les característiques del territori i per motius operatius i de 

seguretat. Ens responen que la distribució de vehicles la marca la 

DGP. 

 

-Roba d’hivern: Mateixa reclamació que per Mora d’Ebre i d’altres 

regions. Segueixen responent que no consideren aquest territori com 

a zona freda, a criteri de la DGP. Des d’USPAC anirem on calgui fins 

a aconseguir-ho. 

 

 

L’AMETLLA DE MAR: 

 

-Manca d’efectius: Ens diuen que és així, no només a aquesta CD, 

sinó també a tota la regió i extensible a tot el territori. I 

malauradament serà així mentre no hagi noves promocions. 

 

-Intenció de suprimir proximitat a la CD Ametlla: La resposta 

per part del cap és clara, NO hi ha cap intenció. 

 

Altres temes tractats importants: 

 

-La instrucció de judicis que havia de sortir al novembre, de moment 

es demora sense explicació, són conscients que s’ha de donar una 

solució i esperen que en breu es publiqui. 

 

-Problemes d´humitats i climatització a la CD Ametlla: Tenen molts 

problemes amb l´empresa que va fer l´obra però hi estan treballant i 

esperen en breu tenir-ho solucionat. 

 

 

 

Catalunya, 18 de febrer de 2017 


